

Announcement



JAFZA Waives AED35 Million In Fines

جافزا تتنازل عن غرامات بقيمة 35 مليون درهم

Dear Valued Customers,

عملائنا الكرام،

To promote our nation as a shining example on how people from all over the world can live and work together in harmony and bring about mutual prosperity, His Highness Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan, President of the UAE, has in his wisdom designated 2019 as the Year of Tolerance.

تزامناً مع إعلان صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان رئيس الدولة "حفظه الله" عام 2019 في دولة الإمارات "عاماً للتسامح"، بهدف ترسيخ دولة الإمارات عاصمة عالمية للتعايش والتواصل، فإننا نؤكد على أن قيمنا المؤسسية تتماشى مع قيم الانفتاح وخلق بيئة ملائمة للعيش والإقامة، وجاذبة للاستثمارات العالمية من مختلف أنحاء العالم.

The values espoused by the UAE Government align closely with our own. That is why, in celebration of the Year of Tolerance, Jafza has decided to waive certain accumulated fines owed by our customers, who have later rectified their defaults, in respect of late payment of wages and non-conformity with the Wage Protection System. The total amount to be waived is estimated at AED 35 million.

وبناء عليه، يسرنا أن نعلن تنازل موانئ دبي العالمية - إقليم الإمارات، والمنطقة الحرة لجبل علي "جافزا" عن مجموعة من الغرامات المستحقة على العملاء، والمتعلقة بالتأخر في دفع المرتبات وعدم الامتثال لنظام حماية الأجور. وتصل القيمة الإجمالية التي سيتم التنازل عنها نحو 35 مليون درهم.

Since inception, we have always placed our customers' needs and requirements as our highest priority. We continuously seek and develop ways to create a business environment that allows your business to focus on growth, and we simultaneously promote ease of doing business and lowering costs.

منذ بداية عملنا، ونحن نضع احتياجاتكم ومتطلباتكم على رأس أولوياتنا، ونسعى جاهدين إلى إيجاد أنسب الطرق لخلق بيئة عمل تتيح لكم التركيز على نمو أعمالكم، الأمر الذي يسهل ممارسة الأعمال ويخفض من التكاليف.

Jafza would like to take this opportunity to thank you for your trust and faith in our world-class services and offerings, and we look forward to continuing working with you to develop a prosperous future for all.

Thank you.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

وباسم موانئ دبي العالمية - إقليم الإمارات،
ننتهز هذه الفرصة لنشكركم على ثقتكم
بخدماتنا، وتطلع إلى مواصلة العمل معاً لبناء
مستقبل مزدهر للجميع.

مع أطيب التحيات،

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز
الاتصال على (800-52392) 800-Jafza

المنطقة الحرة لجبل علي